
Protokół Nr XX/2012
 z obrad Sesji Rady Gminy Popów odbytej w dniu 22 listopada 2012 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Popów Zawady , ul.  Częstochowska 6

W sesji uczestniczyli:

Radni wg załączonej listy obecności: /nieobecny Zagrodnik Robert/
Sołtysi wg załączonej listy obecności
Wójt Gminy – Bolesław Świtała
Skarbnik Gminy – Paweł Hanus
 Sekretarz Gminy – Ewa Kardas- Bernaś 
Kierownik GZEAOS – Krzysztof Moczek
Radny Powiatowy  Henryk Drabik
Pracownik UG – Konieczny Wojciech
Redaktor Gazety Internetowej – Jarosław Jędrysiak
Prezes Koła Łowieckiego Sarna w Lipiu – Jan Widuch
Radca prawny – Tomasz Głębocki

Przebieg posiedzenia:

Ad.1 Przewodniczący Rady Gminy Jakub  Deska  otwiera obrady sesji. Wypowiada słowa 
„Otwieram XX Sesje Rady Gminy Popów”.Stwierdzam,że dzisiejsze obrady są 
prawomocne, gdyż na 15 radnych w sesji bierze udział 14 radnych.
Wita przybyłych na sesję gości,radnych i sołtysów.
Ad.2
Przewodniczący Rady Gminy Jakub Deska  przedstawia proponowany porządek obrad 
sesji.
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4 .Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesyjnej
6. Informacja  nt. Współpracy  Gminy z Bankiem Spółdzielczym.
7.Informacja  nt szkód w rolnictwie wyrządzonych  przez zwierzynę leśną.
8 Sprawozdanie Wójta Gminy  z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami
   pozarządowymi . 
9.Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych  Przewodniczącego Rady Gminy
   Popów i Wójta Gminy za rok 2011.
10.Dyskusja. 
11. Interpelacje i zapytania radnych.
12. Zapytania sołtysów i mieszkańców .
13. Podjęcie uchwał w sprawie:
       -  zmian w budżecie gminy
       -  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Popów na lata 2012 – 2022
       -  zmiany ceny żyta
       -  podatku od nieruchomości na 2013 rok.
       -  podatku od środków transportowych na 2013
       -  przyjęcia wzoru dokumentów informacji i deklaracji podatkowych na 2013 rok
       -  przyjęcia Programu Współpracy Gminy Popów z Organizacjami Pozarządowymi
           na 2013 rok.
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       -  pomocy dla Powiatu Kłobuckiego
 14. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy Popów.

Przewodniczący Rady Gminy Jakub Deska pyta czy są uwagi do przedstawionego 
porządku obrad sesji.
Głos zabiera Wójt Gminy  i wnioskuje o włączenie do porządku obrad sesji   9 
uchwał:Treść tych uchwał radni znają gdyż były omawiane na posiedzeniu  komisji Rady 
Gminy

– Uchwała  w sprawie desygnowania przedstawiciela gminy do Powiatowej Rady 
Zatrudnienia

– Uchwała w sprawie trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego  oraz szczegółowych warunków  jego funkcjonowania

– uchwała w sprawie zwiększenia funduszu sołeckiego dla Rębielic  Królewskich i 
Zawad

– Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bankowej
– Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości położonej w Kamieńszczyźnie
– Uchwała w sprawie programu mieszkaniowego
– Uchwała w sprawie  wyrażenia zgody  na ustanowienie prawa służebności  przesyłu 

na działkę Nr 54 w Annolesiu
– Uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie prawa służebności przesyłu 

na działkę 256/2 położoną w Dębiu.
– Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie prawa służebności przesyłu 

na działkę ne 256/1 położona w Dębiu 
Wójt Gminy wyjaśnia,że uchwały te były omówione na komisjach i radni znają 
powód podejmowania tych uchwał. Przewodniczący Rady Gminy Jakub Deska 
wnioskuje ,aby zaproszeni goście w pierwszej kolejności zabrali głos . Po złożeniu 
sprawozdania przez Wójta Gminy. Następnie poddaje porządek obrad po 
naniesieniu  zgłoszonych zmian pod głosowanie. Wszyscy radni jednogłośnie 
głosują za przyjęciem porządku obrad po zmianach

Zatem porządek obrad przedstawia się następująco:
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4 .Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesyjnej
6. Informacja  nt. Współpracy  Gminy z Bankiem Spółdzielczym.
7.Informacja  nt szkód w rolnictwie wyrządzonych  przez zwierzynę leśną.
8 Sprawozdanie Wójta Gminy  z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami
   pozarządowymi . 
9.Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych  Przewodniczącego Rady Gminy
   Popów i Wójta Gminy za rok 2011.
10.Dyskusja. 
11. Interpelacje i zapytania radnych.
12. Zapytania sołtysów i mieszkańców .
13. Podjęcie uchwał w sprawie:
       -  zmian w budżecie gminy
       -  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Popów na lata 2012 – 2022
       -  zmiany ceny żyta
       -  podatku od nieruchomości na 2013 rok.
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       -  podatku od środków transportowych na 2013
       -  przyjęcia wzoru dokumentów informacji i deklaracji podatkowych na 2013 rok
       -  przyjęcia Programu Współpracy Gminy Popów z Organizacjami Pozarządowymi
           na 2013 rok.
       -  pomocy dla Powiatu Kłobuckiego
      -    w sprawie desygnowania przedstawiciela gminy do Powiatowej Rady Zatrudnienia
      -    trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  oraz
           szczegółowych warunków  jego funkcjonowania
       -   zwiększenia funduszu sołeckiego dla Rębielic  Królewskich i Zawad
        -  zaciągnięcia pożyczki bankowej
      -     nabycia nieruchomości położonej w Kamieńszczyźnie
      -     programu mieszkaniowego
       -     wyrażenia zgody  na ustanowienie prawa służebności  przesyłu na działkę Nr 54
            w    Annolesiu
       -    wyrażenia zgody na ustanowienie prawa służebności przesyłu na działkę 256/2
            położoną w   Dębiu.
       -    wyrażenia zgody na ustanowienie prawa służebności przesyłu na działkę nr 256/1 
            położona w Dębiu 
 14. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy Popów.

Ad.3
Radny Macherzyński Józef  wnioskuje przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez czytania. 
Radny zapoznał się z protokołem i stwierdza,że odzwierciedla przebieg ostatniej sesji.

Ad.4 

Do komisji uchwał i wniosków radni zgłaszają  następujące kandydatury.
1.Macherzyński Józef
2.Bździon Jan
3.Jacek Ptak

Zgłoszeni radni wyrażają zgodę na pracę w komisji .
Przewodniczący Rady Gminy  Jakub Deska poddaje skład komisji pod głosowanie. 
Wszyscy radni jednogłośnie głosują za składem komisji.

Ad.5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej składa Wójt Gminy.
Wójt Gminy Bolesław Świtała informuje radnych ,że zarówno on , jak i pracownicy Urzędu 
Gminy w miesiącu październiku i listopadzie pracowali nad projektem budżetu na 2013 
rok. Uchwalenie tego budżetu będzie przedmiotem najbliższej sesji w miesiącu grudniu.  
6 listopada 2012 roku Wójt był na spotkaniu w Ośrodku Doradztwa Rolniczego w 
Częstochowie, na którym podsumowano  wszystkie środki , jakie mogły być w  latach 
2007-2012 wykorzystane . Polska zajmuje w tym rankingu 3 miejsce. To spotkanie było 
ciekawe i pożyteczne.
Z okazji 11 listopada w Gimnazjum w Zawadach odbyły się uroczystości  upamiętniające 
rocznicę Święta Niepodległości.
12 listopada odbyło się spotkanie sołtysów, rad sołeckich  i radnych gminy Popów z 
przedstawicielami  architektury.
13 listopada Wójt Gminy wraz z radnym Bździon Janem był w firmie, która robi 
modernizacje oświetlenia na Nowej Wsi. Celem tej wizyty było uzgodnienie możliwość 
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naniesienia na słupach lamp oświetleniowych. Na ostatniej sesji był omawiany temat 
centralnego ogrzewania w Gimnazjum. Rani zarzucali Wójtowi Gminy ,że jest to 
najdroższe ogrzewanie  i należy je jak najszybciej zmienić. Wójt jednak prostuje to, bo wg 
wyliczeń najdroższe ogrzewanie jest w szkole w Popowie biorąc pod uwagę kubatury 
budynków.
Tego samego dnia było spotkanie  z KGW w Popowie. Tematem spotkania był wyjazd na 
stoły wigilijne . Tym razem wystawienie stołów wigilijnych odbędzie się  w Lipiu i naszą 
gminę reprezentować będzie KGW z Popowa.
Wójt Gminy uczestniczył również w święcie w Kulach . Była również część artystyczna z 
Ośrodka Kultury w Kłobucku. Wójt poinformował radnych ,że  w przyszłym roku my 
planujemy uroczystość  obchodów 150 rocznicy Powstania Styczniowego. Termin tej 
uroczystości planowany jest na koniec kwietnia, względnie początek maja 2013 r. 
Zakupiona została działka pod plażę nad rzeką Liswartą od Państwa Malatyńskich. Drugiej 
działki nie udało się kupić ponieważ właściciel zmarł. I ta spraw trochę się przedłuży w 
czasie , bo musi być przeprowadzone postępowanie spadkowe. We wtorek Wójt był na 
targach  w Poznaniu . Jest to bardzo ciekawa  wystawa i warto jechać i przyjrzeć się tym 
wszystkim nowoczesnym maszynom i technologiom wykonywania prac. Zamierza właśnie 
w Gimnazjum w Zawadach założyć pompy ciepła, bo to jego zdaniem jest bardzo dobra 
inwestycja. Dzięki temu że pogoda sprzyja udaje się zrealizować zaplanowane zadania.
W tej chwili kładziony jest chodnik w Zawadach. Pracują tam skazani  Budowa tego 
chodnika jest na ukończeniu i niebawem robotnicy przeniosą się do Dąbrowy, gdzie będzie 
robiony dach na świetlicy.
Wójt ma jeszcze w zamiarze zrobić drogę od drogi wojewódzkiej w stronę parkingu koło 
gminy. Wykorzysta do tego  kostkę z odzysku z innych inwestycji. Pozostała grupa 
więźniów zajmie się pracami porządkowymi.

Ad.6
Głos zabiera Prezes Banku Spółdzielczego pani Anna Sztolcman , która informuje,że 
współpraca  Banku Spółdzielczego z Urzędem Gminy układa się dobrze , obie strony 
bardzo dobrze wywiązują się z podpisanych między sobą umów. Prezes Banku apeluje do 
radnych i sołtysów, aby nie omijali naszego Banku i korzystali z jego usług. Jeżeli chodzi o 
lokaty to wcale nie są one najniżej oprocentowane a i pożyczki również mają bardzo dobre 
oprocentowanie. Tak więc założenie rachunków bankowych jest korzystne i prosi o 
sprawdzenie  ofert w Banku Spółdzielczym w Popowie. 

Ad.7
Głos zabiera Prezes Koła łowieckiego „Sarna” Pan Jan  Widuch, który przybliżył obecnym 
na sesji radnym i sołtysom  temat łowiectwa. Na terenie gminy Popów działają trzy Koła 
Łowieckie  z Gliwic „Tarpan , Cietrzew z Brzózek oraz Sarna z Lipia/.Kolo Łowieckie Sarna 
ma 605 ha  lasów, które dzierżawi  od Starostwa w Kłobucku. Koło jest organizacją 
społeczną  , utrzymuje się ze składek oraz środków pozyskanych ze sprzedaży zwierzyny 
do punktów sprzedaży. Koło za dzierżawę terenów płaci pieniądze do Starostwa, które 
dzieli je na Nadleśnictwo i gminy.
Szkody wyrządzone przez zwierzynę na naszym terenie  w porównaniu do innych 
miejscowości nie są jeszcze tak duże , ale one są . Z uwagi na „ anomalia pogodowe”,coś 
się w naturze  zmieniło i  te dziki tak właściwie  mają cykl rozrodczy przez cały rok., tych 
dzików jest sporo. Jeżeli takie stado dzików wraz z małymi wyjdzie na  pole, to zniszczy 
uprawy. Koło jest organizacją społeczną i nie  posiada tak dużych środków , aby mogła 
pokryć te szkody zgodnie z oczekiwaniem rolników, nie ma po prostu czym płacić. Kiedyś 
za szkody płaciły Nadleśnictwa. Teraz płacą dzierżawcy .Koła Łowieckie starają się 
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 zminimalizować te szkody . Dawają środki na odstraszenie tych zwierząt , ale to nie 
zawsze skutkuje .Niektóre Koła  oddają swoje obwody , bo nie stać je na wypłacanie 
odszkodowań za szkody.
Sołtys Błachowicz Barbara pyta w jakim czasie od oszacowania szkody są wypłacane 
pieniądze. 
Tak dokładnie pan Prezes  nie umiał odpowiedzieć , Tak właściwie pieniądze powinny być 
wypłacone gotówką od ręki, ale  ponieważ każde Koło Łowieckie ma swój teren i to zależy 
-gdzie ma swoją siedzibę , w jakim czasie może te oszacowanie zrobić td.
Sołtys Borecki Edmund pyta czy jest jakiś limit na tą zwierzynę do odstrzału i czy nie 
można go zwiększyć. Są robione plany , jest inwentaryzacja zwierząt  i na tej podstawie 
ustala się liczbę zwierząt do odstrzału.
Radny Kasprzak Jerzy – pyta co z tym zrobić , przecież w Sejmie  jest wielu myśliwych  i 
tam mogą zapaść decyzje o zwiększeniu odstrzałów, ale oni o tym muszą wiedzieć ,że 
zwierzyna leśna rolnikom wyrządza duże szkody.
Radny Macherzyński Józef  uważa,że zwierzyna leśna nie tylko robi szkody , ale cieszy 
również oko. Chętnie patrzymy na dzikie ptaki , jakie one są barwne , na sarny i inne 
zwierzęta .Te zwierzęta również dają nam trochę  zachwytu.
 Radni proponują ,aby zakładać swoje sklepy i pozyskiwać większe środki.
Radny Matyszczak -  pan proponuje , aby rolnicy zrozumieli , bo był taki system,że Skarb 
Państwa płacił  za szkody a dzisiaj jest inaczej. Jeżeli limit odstrzałów się nie zwiększy to 
te dziki za jednym przejściem przez plantacje zniszczą wszystko. Prosi o zrozumienie 
również i rolników, bo różnie się tych rolników traktuje. Leśnicy chcą , aby te 
odszkodowania były jak najmniejsze bo oni nie mają z czego płacić, Trzeba wziąć pod 
uwagę tych rolników, którzy mają gospodarstwa ekologiczne to ich straty są bardzo duże  , 
bo za wypłacone szkody nie kupią takich produktów rolnych.
Radny Wróż Henryk wnioskuje, aby zakończyć ten temat . Jest aprobata wszystkich 
radnych .
Głos  zabiera   radny Macherzyński Józef z i mówi ,że  nie zgadza się opinią Wójta Gminy 
jeżeli chodzi o środki przeznaczane na Klub Sportowy. ,Inne gminy mają na swoim terenie 
więcej kubów sportowych i dla każdego są środki. My mamy jeden klub  i w ogóle radni o 
ten  klub nie dbają .Przecież to jest jedyny klub na gminie i nie ma sponsorów. Radny 
Owczarek całkowicie zgadza się z wypowiedzią  przedmówcy. Ten klub potrzebuje 
pieniędzy na grę zespołową Dać pieniądze na grę zespołową i wtedy wszyscy wiedzą na 
co te pieniądze pójdą, tak aby nikt do tych środków nie miał dostępu. U nas to się tak 
przyjęło mamy 60 tys zł i do tego należą wszystkie organizacje pozarządowe. Radni 
powinni mieć w tym jakiś udział ,do tej pory na to wpływu nikt nie miał. Apeluje o 
dokonanie zmiany  i przeznaczenie  oddzielnie środków na Klub sportowy na gry 
zespołowe.
Radny Zatoń Paweł  60 tys. zł na klub to jest dużo i mało. Za te pieniądze klub musi 
działać cały rok.Radny Owczarek Kazimierz dodaje,że to jest jedyna baza sportowa na 
terenie gminy  i jeżeli będziemy tych pieniędzy ujmować to ten klub będzie upadać. Te 
środki , które przeznaczane są z gminy na klub  to są na bieżącą działalność  żeby 
utrzymać klub w rozgrywkach. Do tych wypowiedzi ustosunkował się Wójt 
Gminy,powiedział , jeżeli klub sportowy jest oczkiem w głowie   radnych to proszę dołożyć 
do tego klubu. Czy harcerze czy ZMW  to nie jest potrzebna organizacja. Proszę pomyśleć 
ile naszych dzieci było na letnich obozach. Na wcześniejszej sesji pozytywnie wypowiadali 
się sołtysi o takiej formie wypoczynku. Podejdźmy do tego rozsądnie Proponuję ,aby do 
komisji weszli radni. Pada głos - od tego  jest Komisja Rewizyjna.
Radny Owczarek dajmy na gry zespołowe  tyle ile mamy dać i wszystko będzie w 
porządku.
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Radny Macherzyński Józef pyta ile środków przeznaczają  inne gminy  na obóz harcerski , 
ile do tego dokładają inne gminy.
Radny Bździon Jan  jest trochę pośrodku , proponuje, aby na klub sportowy dać 40 tys.  i 
po 10 tys. na Harcerzy i ZMW. Ośrodek harcerski est na terenie naszej gminy  i to my im 
powinniśmy pomagać. Radny Matyszczak Robert – byli sponsorzy i upadli ,obiecali i 
harcerzom i ZMW. Wszystko idzie w górę  i te 60 tys zł. na organizacje pozarządowe to 
jest za mało.
Wójt w odpowiedzi  powtarza skąd te pieniądze wziąć, skoro podatki podnieśliśmy  tak 
niewiele  a wydatków gmina ma bardzo dużo.
Radny Owczarek Kazimierz jest pełen podziwu dla radnego Bździon Jana  i chciałby , aby 
wszyscy się wypowiedzieli  na ten temat i wtedy Wójtowi będzie łatwiej  podjąć decyzję. 
Radny Przygoda Mirosław -nudzi,to jest brak kultury na tych rzeczach.
Radna Starzyńska Mariola  zwraca uwagę radnemu Przygodzie Mirosławowi,aby wyrażał 
się trochę kulturalnie, bo on używa wulgarnych słów. Radni potwierdzili   uwagę radnej 
Starzyńskiej Marioli,że społeczeństwo wybrało go , aby ich  godnie reprezentował , 
natomiast radny Przygoda Mirosław w swych wypowiedziach używa wulgarnych i 
obraźliwych  słów, wypowiada się na siedząco, że jego zachowanie  budzi wiele 
zastrzeżeń, a Przewodniczący Rady Gminy nie zwraca mu uwagi.
Przewodniczący Rady Gminy Jakub Deska zamyka temat dotyczący organizacji 
pozarządowych.
Ad.8
Głos zabrał Wójt Gminy , który poinformował o konsultacjach społecznych  dotyczących ' 
Rocznego Programu  Współpracy Gminy Popów z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi  działalność pożytku  publicznego na 2013 rok. 
przeprowadzone zostały w trybie  określonym w uchwale nr 99/XII/2011 Rady Gminy 
Popów  z dnia 29 grudnia 2011 roku.W ramach  przeprowadzonych konsultacji  projektu 
uchwały  wpłynęły uwagi  i pytania  zgłoszone  przez zainteresowane  organizacje , przede 
wszystkim przez Klub Sportowy Liswarta. Sprawozdanie z konsultacji w załączeniu.

Ad 9
Przewodniczący Rady Gminy Jakub Deska  przedstawia informacje o oświadczeniach 
majątkowych Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. Ze sprawozdania wynika ,że 
oświadczenie majątkowe Wójta Gminy zostało złożone w terminie . W wyniku analizy 
oświadczenia nie stwierdzono  nieprawidłowości. Oświadczenie Przewodniczącego Rady 
Gminy zostało złożone 
w ustawowym terminie . W wyniku analizy oświadczenia  stwierdzono braki natury 
formalnej , które zostały  w trybie roboczym uzupełnione przez zainteresowanego.

Ad .10

Radny Bździon Jan  prosi, aby radny Powiatowy   przekazał podziękowanie dla Starosty 
Kłobuckiego za  drogę w Kulach, po której nie da się  przejechać.
Radny Wróż Henryk  prosi o wyjaśnienie tej uchwały o funduszu sołeckim, bo nie rozumie 
którego roku dotyczy i dlaczego tylko dwa sołectwa mają  zwiększony fundusz. 
Radny Kasprzak Jerzy porusza sprawę na ul. Opatowskiej  w Rębielicach Królewskich , 
tam trzeba postawić znak o ograniczeniu tonażu dla przejeżdżających tamtędy 
samochodów, bo droga na tej ulicy jest piękna, ale samochody szybko ją  zniszczą., radny 
pyta również co dalej z tym przystankiem w Rębielicach Królewskich,bo ten pęknięty 
przystanek został rozebrany.
Radny Owczarek Kazimierz porusza sprawę organizacji Sylwestra. Wójt wspomniał ,że 
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można to zrobić na placu wokół gminy. Do przedstawionych pytań ustosunkował się Wójt 
Gminy, który powiedział ,że do Sylwestra już nie ma tak dużo czasu , jeżeli rada uważa ,że 
mamy tego Sylwestra na świeżym powietrzu zrobić , to Wójt go zrobi .To uroczyste 
otwarcie  terenu wokół Gminy przeniesiemy na dzień 1 czerwca 2013 roku , natomiast 
sylwester powinien się odbyć na boisku Gimnazjum w Zawadach.
Przystanku w Rębielicach nie ma, został rozebrany, to już nie jest ta pora, aby go budować 
, trzeba zakupić z funduszu sołeckiego.
Jeżeli chodzi o budowę oczyszczalni w Opatowie ,  to ta droga na ul.Opatowskiej może 
być zniszczona przez wywrotki z piachem.
Radny Kocot Jerzy prosi o zlecenie panu Krawczykowi przestawienie zegarów  po zmianie 
czasu.
Radna Żurawska Teresa wnosi o postawienie znaku o ograniczeniu prędkości przy 
wjeździe w teren zabudowany  przed skrzyżowaniem z ul.Długosza. .Na ulicy koło mojego 
domu jest studzienka, tam jest luźne to przykrycie i gdy samochody wjeżdżają na tą 
studzienkę ,to  mi się dom trzęsie,  taki jest hałas. Może można jakoś tą studzienkę 
uszczelnić. Radna Starzyńska informuje,że na ul. Długosza droga była niedawno zrobiona 
i już są pęknięcia  w poprzek  drogi. Kierowcy po chodniku omijają garby na drodze  i jak 
temu nie zaradzimy to ten chodnik się rozleci. 
Radny Bździon Jan  dodaje,że  na drodze w stronę Wąsosza jest dużo dziur  i dobrze by 
było je załatać. 
Radny Matyszczak Robert dodaje,że na drodze w Zborach również słychać te dekle.

Do postawionych pytań ustosunkował się Wójt Gminy, który powiedział ,że jeżeli chodzi o 
drogę  Nowa Wieś-Kule, to był razem z  Kierownikiem  Wydmuchem  i Starostą  w terenie . 
Problem drogi w Kulach pozostaje. Na drodze w Popowie  na ul.Reymonta  koło posesji 
pana Trzepizura jest zagłębienie, na ten odcinek jest zrobiona już dokumentacja. Pan Maj 
powiedział ,że to można nadlać i problem zniknie. Natomiast pęknięcia na drodze na 
ul.Długosza spowodowane są  ze względu na media, które poprowadzone były pod 
asfaltem na drogą stronę . Wójt widzi problem również  z tymi progami na drodze koło 
szkoły w Popowie. Tam będą zrobione barierki, aby kierowcy nie omijali ich po chodniku.
Radny Kocot Jerzy  informuje,że część dziur została już załatana przez powiat. Radny 
Macherzyński Józef naświetla sprawę  namalowania pasów na drodze w Zawadach na 
skrzyżowaniu z ul.  Makuszyńskiego . Tam ktoś zapomniał namalować pasów na jezdni. 
Są dwie linie ciągłe i na drugą stronę do urzędu gminy nie ma jak przejść. Przy  ul. 
Częstochowskiej znajduje się nie tylko urząd gminy , ale i sklepy , mieszkańcy często 
przechodzą z jednej na drugą stroną łamiąc przy tym przepisy ruchu drogowego. Radny 
stawia wniosek   o wystosowanie pisma do Zarządu  Dróg w Kłobucku o namalowanie 
pasów w tym miejscu.
Radny Przygoda Mirosław pyta jaka jest możliwość, aby w Rębielicach Królewskich na 
ul.Św. Rocha przed sklepem odkręcić tego „garba”. Teraz gdy powstał tam sklep 
samochody jeżdżą wolno i nie ma takiej potrzeb y  , aby  tam był ten ;policjant. Pracownik 
Gminy pan Wojciech Konieczny omawia poprawki do uchwały w sprawie  programu 
mieszkaniowego.

Ad.. 11,12
Sołtys wsi  Zawady Borecki Edmund prosi o wbetonowanie  słupa koło stadionu   i założyć 
barierki  przy położonym na drodze garbie.
Sołtys wsi Rębielice Królewskie Wanda Balas wnioskuje o zmianę uchwały z 2001 roku 
dotyczącej inkasa. proponuje , aby rada na posiedzeniu komisji  przedyskutowała tą 
uchwałę, czy nie należałoby tej uchwały zmienić. Wówczas dieta była bardzo niska,teraz 

7



dieta dla sołtysów jest podwyższona .Ten sposób,że się równo dzieli nie jest motywujący. 
Wygląda to tak, jakby Wójt połowę swojego wynagrodzenia podzielił na pracowników bo 
oni mniej zarabiają. 
Następna sprawa dotyczy wypowiedzi radnego Przygody Mirosława na poprzedniej sesji, 
który  powiedział ,że strażacy podpalają ćwiklinę , czy orlika i jadą gasić pożar, to jest 
bardzo bulwersująca wypowiedź  i nie godzi się wypowiadać takie oskarżenia  nie poparte 
żadnymi dowodami. 
Sołtys Wydmuch Daniela pyta czy w tej gminie odpowiada się na pisma czy nie. Sprawa 
dotyczy pisma Bulińskiego , które wpłynęło do gminy   rok temu i do tej pory nie otrzymano 
odpowiedzi.
Radny Przygoda odnosi się do zarzutów sołtys wsi Rębielic Królewskich– to należy 
tolerować takie rzeczy i udawać ,że się nic nie dzieje?, ja nic złego n ie powiedziałem , 
ćwiklina się sama nie podpaliła ,albo bale słomy , a więc sołtys wsi chce tolerować takie 
zachowanie się mieszkańców Rębelic , plac zabaw również został zniszczony i o tym 
trzeba mówić.
Do tych uwag radnego Przygody Mirosława ustosunkował się pracownik urzędu gminy 
Konieczny Wojciech, który powiedział ,że  takie myślenie jest  nie do przyjęcia , nie można 
mówić ,że ktoś podpala , jeżeli go się nie złapie na takim uczynku, a jeżeli tak jest, to taką 
sprawę  należy zgłosić na Policję.
Do pozostałych wypowiedzi ustosunkował się Wójt Gminy i powiedział ,że jeżeli chodzi o 
sołtysów to może być zmiana w naliczaniu inkasa , Wójt doprowadzi do spotkania 
sołtysów  i jeżeli ma być ta zmiana to ona będzie. W sprawie pytania dotyczącego 
odpowiedzi na pismo zgłoszone przez panią sołtys z Dąbrówki Wójt Gminy nie udzielił 
odpowiedzi, gdyż nie wie czego to pismo dotyczyło , do kogo zostało skierowane itd. ale 
przyjrzy się sprawie.
Wycinka  odrostów będzie zrobiona  bez względu na to czyja to jest droga, gminna , 
powiatowa, czy wojewódzka. 
Ad13
Przewodniczący Komisji Uchwal i Wniosków Józef Macherzyński  czyta kolejno projekty 
uchwał 
1.Uchwała Nr 142/XX/2012  w sprawie: zmian w budżecie gminy
   W głosowaniu bierze udział 13 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie głosują za 
przyjęciem uchwały.
2.Uchwała Nr 143/XX/2012 w sprawie : zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Popów na lata 2012 – 2022
W głosowaniu bierze udział 13 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem 
uchwały.
3.Uchwała Nr 144/XX/2012 w sprawie: obniżenia  ceny żyta
W głosowaniu bierze udział  13 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie głosują za 
przyjęciem uchwały.
4.Uchwała  Nr 145/XX/2012 w sprawie podatku od nieruchomości
W głosowaniu bierze udział 13 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem 
uchwały.
5.Uchwała 146/XX/2012 w sprawie  podatku od środków transportowych
     W głosowaniu bierze udział 13 radnych
     Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały.
6.  Uchwała Nr 147/XX/2012 w sprawie: określenia wzorów  dokumentów informacji i
     deklaracji podatkowych na 2013 rok. W głosowaniu bierze udział 13 radnych
     Wszyscy radni jednogłośnie głosują za  przyjęciem uchwały.
7.  Uchwała Nr 148/XX/2012  w sprawie  przyjęcia Programu  Współpracy z Organizacjami
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      pozarządowymi. W głosowaniu bierze udział 13 radnych
      Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem  uchwały.
8   Uchwała Nr 149/XX/2012  w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego.
     W głosowaniu bierze udział 13 radnych.  Wszyscy radni jednogłośnie głosują  za
     przyjęciem uchwały.
9.  Uchwała nr 150/XX/2012 w sprawie  desygnowania osoby do Powiatowej Rady
     zatrudnienia.
     W głosowaniu bierze udział 13 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie  głosują za
     przyjęciem uchwały.
10 Uchwała nr 151/XX/2012 – w sprawie trybu powoływania i odwoływania  członków
      Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania
      W    głosowaniu bierze udział 13 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie głosują za
       przyjęciem uchwały.
11.Uchwała nr 152/XX/2012  w sprawie zwiększenia środków na fundusz sołecki.
     W głosowaniu bierze udział 13 radnych.
      Wszyscy radni jednogłośnie głosują za

12.Uchwała Nr 153/XX/2012 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bankowej
W głosowaniu bierze udział 13 radnych.
Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem  uchwały.
13.Uchwała Nr 154/XX/2012 w sprawie nabycia  nieruchomości położonej w 
Kamieńszczyźnie
W głosowaniu bierze udział 13 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie głosują za 
przyjęciem uchwały.
14Uchwała Nr 155/XX/2012  w sprawie wieloletniego programu  gospodarowania 
mieszkaniowym  zasobem Gminy Popów na lata 2013-2017.W głosowaniu bierze 
udział  13 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem  uchwały.
15.Uchwała Nr 156/XX/2012 w sprawie  wyrażenia zgody  w sprawie wyrażenia 
zgody na ustanowienie prawa służebności przesyłu .
Głos zabiera Wójt Gminy i wnosi, aby w § 1 tej uchwały  po wyrazie”0,3980 ha” 
wpisać „stanowiącej własność Ewy i Pawła Krawczyk”. W głosowaniu bierze udział 
14 radnych /Wraca radny Zatoń Paweł”.
Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem 
16Uchwała Nr 157/XX/2012  w sprawie wyrażenia  zgody na ustanowienie prawa 
służebności przesyłu .
Głos zabiera Wójt Gminy i wnosi aby w § 1  tej uchwały  po wyrazie 0,3500 ha 
dopisać , „stanowiącej własność Elżbiety Szczepaniak”. W głosowaniu bierze udział
14 radnych . Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały.
17. Uchwała Nr 158/XX/2012 w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie prawa 
służebności  przesyłu. Głos zabiera Wójt Gminy i wnosi, aby w § 1 tej uchwały po 
wyrazach” 2.2590 ha” wpisać „stanowiącej własność Beaty Szczepaniak” . 
W głosowaniu bierze udział  14 radnych. Wszyscy radni jednogłośnie głosują za 
przyjęciem uchwały.

Ad . 14
Przewodniczący Rady Gminy Jakub Deska  zamyka obrady . Wypowiada słowa”Zamykam 
obrady XX sesji Rady Gminy Popów obrady trwały od godz.9,00 do godz.13,25.

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Gminy 
Halina Płuska                                                                Jakub Deska”.
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